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تیم ملی والیبال با استقبال وزیر ورزش و جوانان وارد تهران شد

گودرزی: امیدوارم والیبال به سکوی المپیک برسد
تیم ملی والیبال ایران پس از کســب نخســتین 

سهمیه المپیک تاریخ والیبال ایران، وارد تهران شد.
تیم ملی والیبال ایران پس از شرکت در مسابقات انتخابی 
المپیک 2016 ریو و کســب نخستین سهمیه المپیک تاریخ 
والیبال ایران، صبح دیروز وارد تهران شــد. محمود گودرزی 
وزیــر ورزش و جوانان،کیومرث هاشــمی، رئیس کمیته ملی 
المپیــک، محمدرضا داورزنــی رئیس فدراســیون والیبال با 
حضور در فرودگاه امام خمینی از تیم ملی والیبال اســتقبال 
کردند.کیومرث هاشمی، پاداش 140 میلیونی المپیکی شدن 
بازیکنان را در فــرودگاه پرداخت کرد و پاداش 120 میلیونی 
کادرفنی را هم در اختیار فدراســیون قرار دادتا آنها پرداخت 
کنند. رائول لوزانو ســرمربی تیم ملی والیبال همراه این تیم 
بــه ایران نیامد. وی از روز شــنبه به تمرینات تیم ملی اضافه 
می شــود. همچنین تعداد زیادی از مردم با حضور در فرودگاه 

استقبال گرمی از والیبالیست های کشورمان داشتند.
گودرزی: گام بعدی محکم تر برداشته شود

محمود گودرزی وزیر ورزش و جوانان در حاشــیه مراسم 
استقبال از تیم ملی والیبال ایران پس از کسب سهمیه المپیک 
اظهار داشــت: شکر خدا شــاهد یک اتفاق خوب در والیبال و 
ورزش ایران بودیم و تیم ملی والیبال توانست به المپیک صعود 
کند. امیدوارم گام بعدی محکم تر برداشــته شود چون باعث 
نشاط و شــادی جامعه خواهد شــد. تمام مردم ایران از این 

اتفاق میمون خوشحال هســتند. وی ادامه داد: هدف گذاری 
فدراسیون والیبال برای تیم ملی از همان ابتدا یکی از سکوهای 

المپیک بوده که امیدوارم این هدف هم محقق شود.
وزیر ورزش و جوانان در بخش دیگری از صحبت های خود 
در مورد نارضایتی مســئولان استقلال از فصل نقل و انتقالات 

گفت: تیم اســتقلال باید 6 بازیکــن جذب کند که تاکنون 3 
بازیکن با ارقــام بالا جذب این تیم شــده اند. تصمیم گیرنده 
نهایی در مورد بازیکنان جدید این تیم سرمربی است.گودرزی 
تصریح کرد: ســال قبل پرسپولیسی ها شرایط خوبی نداشتند 
و می گفتند که من اســتقلالی هســتم اما من اســتقلالی یا 

پرسپولیسی نیستم و شما این حرف ها را باور نکنید.
داورزنی: موفقیت در انتخابی المپیک خلق حماسه بود

رئیس فدراســیون والیبال ایران هم در مراسم استقبال از 
ملی پوشان والیبال گفت: کســب سهمیه بازی های ریو بدون 
تردید خلق حماسه بود و این پیروزی را به مردم ایران تبریک 
می گویــم. محمدرضــا داورزنی اظهار کرد: هنــوز آغاز راهی 

بازارچه های موقت مرزی کردستان 
از دیروز بازگشایی شد

فرمانده قرارگاه استانی شهید شــهرامفر کردستان از 
بازگشایی بازارچه های موقت مرزی کردستان از دیروز خبر 

داد.
ســرتیپ محمدحسین رجبی در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
سنندج اظهار داشت: بازارچه های موقت مرزی )معابر کولبری( که 
بنا به دلایلی مسدود شده بود، براساس تصمیم قرارگاه استانی شهید 
شهرامفر از دیروز بازگشایی شدند و افراد مجاز می توانند فعالیت خود 

را در این بازارچه ها از سر بگیرند.
وی افزود: دلیل مسدود کردن بازارچه های موقت مرزی کردستان، 
واریز درآمد حاصل از آن به حســاب تهران بود در صورتی که این 
درآمد باید صرف اســتان و تأمین امنیت مرزها و رفاه و آســایش 

مرزنشینان شود.
فرمانده سپاه کردستان افزود: بخشی از درآمد این بازارچه ها به 
مرزبانی و بخشی نیز به فرمانداری شهرستان مرزی اختصاص می یابد 
که به حساب تهران واریز می شد در صورتی که مرزهای ما با نیروی 
انسانی حفاظت می شوند و نیاز است که برای تأمین امنیت بیشتر، 

مرزها انسداد شوند.
رجبی یادآوری کرد: سپاه مسئول امنیت مرزی است و به دلیل 
اینکه وضعیت اشتغال در کردستان مطلوب نیست لذا اجازه نخواهیم 
داد که درآمد این بازارچه ها از استان خارج شود با وجود اینکه یک 

ریال از این درآمد عاید سپاه نمی شود.
وی تصریح کرد: تقویت انسداد مرزهای استان کردستان در گروه 

تخصیص اعتبارات لازم است.
وی گفت: کولبرها و مردم کردستان باید بدانند که سپاه نه تنها 
مخالف فعالیت در بازارچه های موقت مرزی نیست بلکه موافق این 
کار است و خود سپاه از عاملان ایجاد راه اندازی این بازارچه هاست تا 
افراد نیازمند و بیکار مرزنشین استان از این طریق امرار معاش کنند.

اختصاص 1۲0 میلیارد تومان 
برای واحدهای تولیدی کشاورزی هرمزگان

امســال 120 میلیارد تومان اعتبار برای تأمین نقدینگی 
واحدهای تولیدی غیرفعال، نیمه فعال و نیمه تمام در بخش 

کشاورزی اختصاص یافته است.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی ســازمان جهاد کشــاورزی 
هرمزگان گفــت: این اعتبار برای خروج از رکــود و فعالیت دوباره 

واحدهای تولیدی از محل اعتبارات اقتصاد مقاومتی است.
عادل شــهرزاد افزود: واحدهای غیرفعال و نیمه فعالی که کمتر 
از 70 درصد ظرفیت اسمی خود تولید و واحدهای نیمه تمامی که 
بیشتر از 60 درصد پیشرفت فیزیکی دارند می توانند از این تسهیلات 

بهره مند شوند.
وی گفت: این تسهیلات برای واحدهای غیرفعال و نیمه فعال به 
عنوان سرمایه در گردش و منابع نقدینگی یک ساله و برای واحدهای 

نیمه تمام با دوره بازپرداخت پنج ساله است.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی ســازمان جهاد کشــاورزی 
هرمزگان گفت: بازار تضمین شده فروش تولیدات، مشکل نداشتن در 
زمینه تجهیزات و مدیریت از مهم ترین شرایط این واحدهای تولیدی 

برای دریافت تسهیلات است.
شهرزاد افزود: صاحبان واحدهای تولیدی که دارای چک برگشتی 
هستند و بدهی سررسید شده بانکی دارند می توانند با دریافت این 

تسهیلات این دو مشکل را هم برطرف کنند.
وی گفت: محدودیتی برای پرداخت به واحدهای تولیدی غیرفعال، 
نیمه فعال و نیمه تمام وجود ندارد و براساس ارزیابی اقتصادی و نفرات 

شاغل در واحدها به آنان تسهیلات پرداخت می شود.
تاکنون 130 واحد غیرفعال و نیمه فعال و 20 واحد نیمه تمام با 
پیشرفت فیزیکی بالای 60 درصد در بخش کشاورزی در هرمزگان 

شناسایی شده است.

امیدواری بوکسورها 
به کسب ۲ سهمیه دیگر در المپیک

رئیس فدراسیون بوکس گفت: طبق قوانین حتی اگر یک بوکسور در 
المپیک داشته باشیم، می توانیم سه مربی را اعزام کنیم و کادر فنی را پس 

از اتمام پیکارهای گزینشی باکو انتخاب می کنیم.
احمد ناطق نوری در خصوص ابهامات به وجود آمده در ترکیب تیم ملی بوکس 
بزرگســالان ایران، اظهار داشت: مشکلی از این بابت نیست و تصمیم نهایی را برای 
اعزام محمدپور و قاســمی پور اتخاذ کرده ایم. ترکیب 9 نفــره تیم ملی ایران برای 
حضور در مسابقات گزینشی جمهوری آذربایجان در روزهای اخیر اعلام خواهد شد. 
تیم ایران روز 24 خرداد ماه راهی باکو می شــود و از بیست و هفتم کار خود را در 
رقابت های جهانی گزینشی المپیک آغاز خواهد کرد.وی با اشاره به اینکه عبدالرضا 
انصاری نفر اول کادر فنی در مســابقات باکو اســت، اظهار داشت: وی قول کسب 
سه ســهمیه را داده و اگر موفق نشود، باید جوابگو باشد. هیچ گاه با مربیان تعارفی 
نــدارم و در صورت نتیجه نگرفتن باید فــردی که قول می دهد جواب بدهد.رئیس 
فدراســیون بوکس ادامه داد: کسب ســهمیه بسیار سخت است، چرا که پیکارهای 
باکو آخرین رویداد گزینشی محســوب می شود.وی در پایان و در خصوص شانس 
ایران برای افزایش سهمیه المپیک 2016 عنوان کرد: در خوشبینانه ترین حالت، دو 
ســهمیه دیگر می گیریم.بوکس ایران تاکنون از سوی احسان روزبهانی برای حضور 

در بازی های المپیک 2016 یک سهمیه کسب کرده است.
کاپیتان تیم ملی ژیمناستیک: 

نه اردو داریم و نه تمرین!
دارنده مقام چهارم ژیمناستیک مســابقات آسیایی ژاپن معتقد 
اســت که با وجود مشکلات در این رشــته نمی توان در درجه اول به 

ژیمناستیک توجه کرد.
هادی خناری نژاد در مورد مشکلات موجود در ژیمناستیک اظهار داشت: 
چند ســالی است که ژیمناســتیک رها شده اســت. در حال حاضر تیم ملی 
بزرگســالان نداریم، چه برســد به تیم های پایه  که بخواهند امید ژیمناستیک 
ایران باشــند تا اگــر هادی خناری نژاد ژیمناســتیک را کنار گذاشــت آن ها 
پشتوانه ای برای ژیمناستیک باشــند.کاپیتان تیم ملی ژیمناستیک ادامه داد: 
درحال حاضر نه اردویی و نه تمرینی برای ژیمناست ها وجود دارد. حتی کسی 
از ژیمناست ها نمی پرسد در چه حالی هستند و چه برنامه ای دارند. پول زیادی 
از محل بیت المال خرج ژیمناست ها شده که به اینجا رسیده اند و اکنون زمان 
آن رسیده که از این ژیمناست ها نتیجه ای گرفته شود، ولی با یک تصمیم گیری 

اشتباه در فدراسیون خیلی راحت همه چیز رها می شود.

هستیم که قطعا سخت تر از گذشته است باید تلاش بیشتری 
انجــام دهیم و با جدیــت کار را دنبال کنیم. حضور در جمع 
تیم های المپیکی و ماندن در این سطح کاری است که باید با 
انگیزه بالا آن را دنبال کنیم. قطعاً نیاز به کار آسیب شناســی 
داریــم. باید این مــوارد را برطرف کنیم تــا در آینده والیبال 
کشور را قدرتمندتر کنیم. حضور در المپیک و بازی با برترین 
تیم های جهان نیازمند کار مستمر است.وی افزود: موفقیت در 
انتخابی المپیک یکی از افتخارات بزرگ والیبال ایران اســت. 
خوشــحالم که بعد از 52 سال این موفقیت حاصل شد. همه 
بازیکنان شرایط خوبی داشتند و جنگیدند و هر کس به میدان 
آمد به اندازه یک امتیاز هم که بود، با جان و دل مایه گذاشت 
و در جریان مســابقات اثرگذار بود و این خیلی ارزشمند است 
بعلاوه که کادر فنی هم شرایط خوبی داشت. رئیس فدراسیون 
والیبال خاطرنشان کرد: تمام تیم های حاضر در این مسابقات 
قبلا تجربه حضور در المپیک را داشــتند و در این دوره هم با 
تمام توان برای کســب سهمیه حاضر شده بودند اما بازیکنان 
ایران نشان دادند که می توانند در برابر قدرت های جهان موفق 
باشند. با وجود اینکه بازیکنان ما شرایط برابری از نظر بدنی با 
لهستانی ها یا فرانسوی ها ندارند اما با تلاش و غیرت خود برتر 
از حریفان ظاهر شدند. مردم از تلویزیون دیدند چه اتفاق هایی 
افتاد، در ســت پنجم با چین، آنهــا 13 بر 12 جلو افتادند اما 
بــا غیرت بازیکنان و دعای مردم و توجه خدا توانســتند این 

بازی را ببرند.
وی درباره پرداخت پاداش والیبالیست ها نیز گفت: ان شاء 
الله در هفته آینده در تهران طی مراســمی از اعضای تیم ملی 
ایران تقدیر می کنیم. البته بچه های تیم ملی والیبال ایران فقط 
برای شادی دل مردم و خلق حماسه و ساختن عزت و افتخار 

این مملکت تلاش می کنند.

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ گفت: در حال تطبیق هرچه بیشتر قوانین نقل و انتقالات لیگ برتر با قوانین 
فیفا هستیم.

 غلامرضا بهروان دیروز بعد از جلسه هیئت رئیسه گفت: این جلسه در رابطه با بحث نقل و انتقالات بود. برنامه داریم تا قوانین 
نقل و انتقالاتمان را با فیفا تطبیق دهیم. این قوانین به تصویب هیئت رئیسه می رسد و کارهای نهایی اش طی روزهای  آینده انجام 
خواهد شــد و ســپس به فدراسیون فرستاده می شــود. وی افزود: یکی از مواردی که امروز در جلسه مورد بحث قرار گرفت موضوع 
تشکیل شورای حل اختلاف بود. این شورا خصوصیات بسیار مهمی دارد که می تواند در آینده موضوع دعاوی حقوقی بازیکن خارجی 
و باشگاه را مورد بررسی قرار دهد. این وضعیت باعث می شود تا مشکلات گذشته کمتر شود. ما در بحث آیین نامه و نقل و انتقالات 
هم تغییراتی به وجود آوردیم تا خودمان را خیلی بیشتر از قبل به آیین نامه بین المللی نزدیک کنیم. طبق تصمیمی که گرفته شده 
از 25 خرداد نقل و انتقالات آغاز خواهد شــد. وی در مورد زمان برگزاری قرعه کشی لیگ برتر عنوان کرد: نقل و انتقالات در فصل 
جاری همانند قوانین فیفا 12 هفته خواهد بود و حدود 84 روز به طول می انجامد و حدودا تا هفته چهارم لیگ برتر ادامه می یابد. 
قرعه کشی مسابقات 21  یا 20 تیرماه برگزار می شود. مسابقات ما حدود 6 ماه به طول می انجامد و در نظر داریم جام حذفی 20 روز 
زودتر از پایان لیگ برتر به اتمام برســد. وی در خصوص شایعه کم شدن نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا گفت: آنها بررسی 
عملکرد چهار ســاله را در پیش خواهند گرفت و بحث های فنی و کارشناســی در این موضوع تاثیرگذار اســت اما تا الان که با شما 
صحبت می کنم رسما هیچ نامه ای از طرف هیچ کمیته ای به دست ما نرسیده و سهمیه همان سهمیه قدیمی است. البته قرار است 

جلسه ای در نوامبر برگزار شود که در خصوص این مسئله تصمیم گیری خواهد شد.

تشکیل جلسه در نوامبر برای تعیین سهمیه لیگ قهرمانان آسیا
بهروان: جام حذفی ۲0 روز زودتر از لیگ تمام می شود

آخرین اخبار از نقل و انتقالات لیگ برتر
*احســان علوان زاده بازیکن سابق تیم های نفت مسجدسلیمان و استقلال 
خوزســتان که دیروز برای مذاکره با مسئولان باشگاه پرسپولیس به ساختمان 
باشگاه آمده بود پس از توافق کردن با مسئولان پرسپولیس قراردادش را با این 
تیم امضا کرد. علوان زاده به عنوان بازیکن زیر بیســت و سه سال با پرسپولیس 
قرارداد بست و پست تخصصی او هافبک چپ است. مدت قرارداد او 3 ساله است.
*سیدحسین حسینی دروازه بان پیشین استقلال که برای گذراندن دوران 
خدمت ســربازی اش راهی ملوان انزلی شده بود، بار دیگر به استقلال بازگشت. 
این بازیکن یک سال دیگر با استقلال قرارداد داشت و به همین دلیل مسئولان 
اســتقلال زمان آغاز تمرینات را به این بازیکن اعلام کردند. به نظر می رســد با 
بازگشت حسینی، احتمال جدایی وحید طالب لو از استقلال بیشتر از قبل شده 

است. گفته شده او در فهرست مازاد منصوریان قرار دارد.
*مدیرعامل باشگاه سپاهان تأکید کرد بازیکنانی که با این تیم قرارداد دارند، 
حق مذاکره با باشــگاه های دیگر را ندارند. اصغر باقریان در مورد اینکه چند تیم 
لیگ برتری درصدد جذب پادوانی، پریرا و علی حمودی هستند، گفت: این سه 
بازیکن با ما قرارداد دارند و حق مذاکره با تیم های دیگر را نخواهند داشت. آنها 
باید این موضوع را با باشــگاه در میان بگذارنــد. در این زمینه همه چیز باید با 

هماهنگی باشگاه سپاهان باشد.
*روزبه شاه علیدوست هافبک میانی، ابراهیم شکوری مدافع - هافبک چپ 
و علی زینالی هافبک تهاجمی تیم فوتبال ســایپا بعــد از مذاکرات حضوری با 
کادرفنی این تیم، قرارداد خود را تمدید کردند تا در رقابت های فصل آتی لیگ 
برتر نیز همچنان نارنجی پوش باشــند. پیش از این نیز ابراهیم صادقی و حامد 

شیری قرارداد خود را با سایپا تمدید کرده بودند.
*حسین ساکی، بازیکن فصل گذشــته تیم استقلال اهواز پس از توافق با 
مسئولان باشگاه نفت آبادان، ظهر امروز )سه شنبه( قرارداد همکاری با این باشگاه 

بست. قرارداد میان باشگاه نفت آبادان و ساکی به مدت دو فصل است.
*جابر انصاری بازیکن فصل گذشته استقلال که نمایش نسبتا خوبی هم در 
این تیم داشت مذاکرات خوبی را با باشگاه ماشین سازی تبریز داشته و توافقات 
اولیه ای را هم با ماشین ســازی به دســت آورده اســت. او در صورتی که بتواند 

رضایت استقلالی ها را جلب کند به احتمال فراوان به ماشین سازی می رود.
* میــلاد میــداوودی مهاجم دو فصل اخیر ســایپا با پایان قــراردادش با 
نارنجی پوشان تسویه حساب مالی گرفت و رسما از این تیم جدا شد.این مهاجم 
32 ســاله که سابقه حضور در استقلال خوزستان را نیز داشته و در آن تیم پنج 
گل زده بود احتمال دارد دوباره به این تیم بازگردد و برای قهرمان فصل گذشته 
بازی کند.صنعت نفــت آبادان نیز یکی دیگر از گزینه هایی اســت که احتمال 
حضــور میداوودی در آن وجود دارد. البته میداوودی دوســت دارد در تهران به 

فوتبالش ادامه بدهد.
قطع همکاری قطعی العربی با نکونام و دژاگه

رئیس جدید باشگاه العربی قطر از قطع همکاری با سه بازیکن خارجی این 
تیم خبر داد. نکونام و دژاگه هم در این لیست سه نفره حضور دارند. او همچنین 
تاکیــد کرد که بــا زولا هم قطع همکاری خواهد کرد. ســرانجام بعد از کش و 
قوس های زیاد، رئیس جدید باشــگاه العربی انتخاب شد و شیخ خلیفه بن حمد 
سکان ریاست این باشگاه پرطرفدار قطری را برعهده گرفت. رئیس جدید باشگاه 
العربی هم چنان که انتظار می رفت از تغییرات گســترده در این باشــگاه سخن 
به میان آورد و علاوه بر برکناری ســرمربی تیم از پایان همکاری با سه بازیکن 
خارجی این باشــگاه سخن به میان آورد که نام اشکان دژاگه و جواد نکونام هم 
در بین آنها به چشــم می آید. او درباره بازیکنان خارجی این باشگاه که اشکان 
دژاگه و جواد نکونام هم جزو آنها هستند گفت: از بین چهار بازیکن خارجی خود 
تنها پائولینیو را حفظ خواهیم کرد و با سه بازیکن دیگر قطع همکاری می کنیم. 
قرارداد نکونام با العربی به پایان رســیده است. او تنها یک نیم فصل در این تیم 
قطــری به میدان رفت و تا حدودی می توان گفت که عملکرد خوبی هم از خود 
نشــان داد اما هواداران العربی از نتایج تیم خود راضی نیستند و خواستار جذب 
بازیکنان بزرگ هستند و طبیعی است که با نکونام هم نخواهند همکاری کنند. 
اما دژاگه دو ســال دیگر با العربی قرارداد دارد با این حال ســران این باشگاه به 
نظر می رسد که این ستاره ایرانی را هم نمی خواهند و باید دژاگه به دنبال تیم 
بعدی خود باشــد و شــاید هم به فوتبال ایران برگردد چرا که او از پرسپولیس 
پیشنهاد دارد.وضعیت بازیکنان ایرانی شــاغل در لیگ قطر اصلا خوب نیست. 
پیش از این هم باشــگاه الاهلی اعلام کرد کــه دیگر به جباری و منتظری نیاز 
ندارد همچنانکه جدایی مســعود شجاعی از الغرافه و محمد نوری از المسیمیر 

هم نهایی شده است.

در ماه مبارک رمضان انجام می شود
برگزاری آئین ترتیل خوانی قرآن

در مسجد مقدس جمکران
سروس شهرستانها:

آیین ترتیل خوانی قــرآن کریم همراه با بیان نکات و 
مفاهیم برجسته هر جزء با حضور اساتید و قاریان برجسته 

در مسجد مقدس جمکران برگزار می شود.
به گزارش روابط عمومی مســجد مقــدس جمکران، واحد 
دارالقرآن الکریم مسجد مقدس جمکران برنامه جزء خوانی قرآن 
کریم را با حضور قاریان و حافظان برجســته استانی و کشوری 

تدارک دیده است.
آییــن ترتیل خوانی قرآن کریم در ماه مبارک رمضان، هر 
روز بعد از نماز ظهر و عصر با حضور قاریان برجســته ملی و 
بین المللی در مسجد مقدس جمکران برگزار می شود. همچنین 
در شــب های قدر نیز برنامه ترتیل خوانی سوره های منتخب 

برگزار می شود.
در مراسم ترتیل خوانی قرآن کریم، هر روز قبل از قرائت آیات، 
نکات و مفاهیم برجســته هر جزء توسط یکی از اساتید برجسته 

تفسیر قرآن کریم تبیین می شود.

توضیح سازمان صنایع کوچک 
و شهرک های  صنعتی ایران درباره یک خبر

روابط عمومی ســازمان صنایع کوچک شهرک های 
صنعتی ایــران در خصوص یک خبر ایرنــا به نقل از 

مدیرعامل این شرکت توضیحاتی اعلام کرد.
در خبر منتشر شده خبرگزاری در کیهان مورخ 12 خرداد 
امسال به نقل از »معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت: با عنوان 
60 درصد واحدهای صنعتی کشور در حال تعطیل شدن هستند«  
به اســتحضار می رساند این جمله از رهبر معظم انقلاب بوده و 
معاون وزیر صنعت در جلسه استانداری خوزستان این مطلب را 
به نقل از آن مقام معظم اعلام کرده اند. این توضیحات می افزاید:

»مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی ایران 
و  معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در کارگروه اقتصاد مقاومتی 
خوزستان که در استانداری خوزستان برگزار شد گفت: یکی از 
مهمترین نکاتی که شاید این دغدغه را در سال جاری بیش از 
سالهای قبل برجسته تر کرد فرمایشات مقام معظم رهبری بود 
که در ابتدای سال فرمودند: الان چندین هزار کارگاه و کارخانه 
متوسط و کوچک در کشور هست اگر چنانچه این آماری که به 
بنــده داده اند که 60 درصد از اینها الان دچار بیکاری و تعطیل 
هستند درست باشد خسارت است. آن چیزی که در متن جامعه 
اشــتغال و تحرک ایجاد می کند و طبقــات پایین را بهره مند 
می کند همین صنایع کوچک و متوســط است اینها را تقویت 

کنند و پیش ببرند.
برای نخستین بار در ایران

»میزلرزه« در تبریز ساخته شد
تبریز- خبرنگار کیهان:

دستگاه پیشرفته »میزلرزه« برای نخستین بار در کشور، 
در دانشــکده مهندسی عمران دانشگاه تبریز، طراحی و 

ساخته شد.
درمراسم پرده برداری از دستگاه فوق »مسعود حاجی علیلو« 
مجری طرح گفت: دستگاه میزلرزه در 2 سال طراحی و ساخته 
شــده و برای آن 2 میلیارد و 500 میلیون ریال هزینه شــده و 
چنین دســتگاهی با این ظرفیت و ویژگی، برای نخستین بار در 

ایران ساخته شده است.
وی افزود: میزلرزه ها در تحقیقات مهندسی زلزله برای تحریک 

سیستم های مهندسی تحت حرکات زمینی، استفاده می شود.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »اسماعیل ابراهیمیان«
آمريكا  از اتحاد ما مي ترسد

شهید »اسماعیل ابراهیمیان« سال 1346 مصادف 
با روز عید قربان در اهر دیده به جهان  گشود. با شروع 
جنــگ فعالیت خود را در بســیج  آغاز کرد و با حضور 
در جبهه هــاي حق علیه  باطل در عملیات والفجر) 1( 
پس از نبردي بي امان به خیل شــهداء پیوست. شهید 
گرانقدر، جواني بســیار  مودب و متین  بود و مي گفت 
هدف اســلام و انقلاب اســلامي نماز  است و نماز نور 

چشــم  پیامبر اســت. فرازی از وصیتنامه شــهید: وصیت خود را با نام خدا  شروع  
مي کنم. مادر جان  امیدوارم  که  مرا  ببخشي و حلالم کني مبادا که در فقدان  من  
گریه کني خودت مي داني که مرگ  حق  است  پس  چه بهتر که در راه خدا باشد. 
و امــا تــو اي  پدر مهربانم،  امیدوارم که  تو هــم  مرا حلال کني و افتخار کنی که 
پسرت در راه  خدا به  شهادت رسیده  است. و تو اي  خواهرم،  مانند  زینب  در راه  
خدا  مبارزه کن  و اگر من  شهید شدم  ناراحت  نباش. اي مردم پشتیبان  انقلاب 
با شــید. و اتحاد  خود  را  بیشــتر و بیشتر کنید. که آمریکا  از اتحاد ما مي ترسد. و 

به  قول  امام)ره(.  آمریکا  از پا برهنه ها ضربه خورده است. امام  را تنها  نگذارید.

اخبار کوتاه از فوتبال

باوئرمن:ایرانیها۱۰سالاستتیمملیرادرتهرانندیدهاند!
سرمربی تیم ملی بســکتبال ایران گفت: با قوانین 
جدید، تیم ملی 2 بار در ســال در خانه بازی خواهد کرد 
که به نظر من این یک حرکت مهم برای توسعه بسکتبال 

در ایران است.
درک باوئرمن، سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران معتقد است 
که بازی های خانگی تیم ملی بســکتبال باعث توسعه این رشته 
می شــود. در حالی که تقویم جدید فدراسیون جهانی بسکتبال 
)فیبا(، برای بسیاری از کشورها، سوال برانگیز است، سرمربی تیم 
ملی والیبال ایران با آغوش باز از این تغییرات استقبال می کند. 
فیبا در نظــر دارد از ابتدای ســال 2017، سیســتم برگزاری 
مســابقات و رقابت های انتخابی خود را تغییر دهد که مهم ترین 
آنها، برگزاری جام جهانی در ســال 2019 به جای 2018 است. 
رقابت های انتخابی جام جهانی از سال آینده و در 6 مرحله آغاز 
می شود که امســال شاهد ادغام تیم های اقیانوسیه و آسیا برای 
گرفتن سهمیه جام جهانی هستیم.درک باوئرمن اما از اینکه تیم 
ملی ایران بعداز حدود 10 سال در خانه بازی می کند، خوشحال 
است.او پیش از دیدار دوستانه شاگردانش مقابل فیلیپین در این 
مورد گفت: قانون جدید برای همه تازگی دارد پس همه باید به 
نوعی خود را با آن تطبیق دهند. در کل معتقدم که قانون جدید، 
خوب اســت چون تیم ملی برای هر کشوری بسیار مهم است. 
باوئرمن ادامه داد: تیم ملی ایران حدود 10 ســال اســت که در 
مقابل تماشــاگران ایرانی و در خانه بازی نکرده است و هواداران 
این تیم شانس دیدن قهرمانان خود را مدت هاست که از دست 
داده اند. حالا این قانون تغییر کرده اســت. سرمربی آلمانی تیم 

ملی ایران تصریح کرد: در حال حاضر، تیم ملی 2 بار در سال در 
خانه بازی خواهد کرد و رسانه ها و هواداران می توانند از نزدیک 
تیم ملی را تماشــا کنند. به نظر من این یک حرکت مهم برای 

توسعه بسکتبال در ایران است.
برگزاری دیدار تیم بسکتبال ایران 
و فیلیپین بدون تماشاگر و برنده!

تیم ملی بسکتبال که برای برگزاری دو دیدار دیدار دوستانه 
به فیلیپین ســفر کرده اســت، در نخســتین دیدار که بدون 
تماشــاگر برگزار شد مقابل تیم ملی این کشور به میدان رفت.

دیدار نخست تیم ملی بسکتبال ایران مقابل تیم ملی فیلیپین 
دیروز در مانیل و بدون حضور تماشاگران برگزار شد. در جریان 
این دیدار ملی پوشــان بســکتبال ایران در کوارترهای دوم و 
چهارم با نتایج 16 بر 15 و 19 بر 18 به برتری دست یافتند اما 
دو کوارتر دیگر را با نتایج 21 بر 18 و 17 بر 16 واگذار کردند.

بــا رقم خوردن این نتایج در پایان هر یــک از کوارترها، دیدار 
نخست تیم های ملی بسکتبال ایران و فیلیپین به پایان رسید 
بدون اینکه برنده نهایی این دیدار مشخص شود چراکه مربیان 
دو تیم توافق کرده بودند که این بازی کاملا تدارکاتی و دوستانه 
و بدون مشخص شدن نتیجه نهایی و کلی برگزار شود به همین 
دلیل پس از اتمام هر کوارتر تابلوی امتیازات صفر می شد. تیم 
ملی بســکتبال که برای حضور در مسابقات گزینشی المپیک 
آماده می شــود دومین دیدار تدارکاتی خود مقابل فیلیپین را 
امروز برگزار می کند. این دیدار در حضور تماشاگران فیلیپینی 

برگزار خواهد شد.
هیئت اجرایی IOC امروز از برنامه اضافه شــدن 
پنج رشته ورزش به المپیک توکیو 2020 حمایت کرد. 
در صورتی که این تصمیم در جلسه IOC در ریو تایید 
شود، این بزرگترین تغییر در برنامه المپیک خواهد بود.

به                                          گزارش                                        سایت IOC، توکیو 2020 پنج رشته ورزشی 
را برای اضافه شــدن به برنامه  المپیک پیشنهاد کرده است. 
این پنج رشــته، کاراته، اســکیت بورد، ورزش های صعودی، 
موج سواری و بیسبال هســتند. هیئت اجرایی IOC )کمیته 

بین المللی المپیک( دیروز حمایت خود از این برنامه را اعلام 
کرد اما تایید نهایی باید در جلســه IOC در ماه آگوست در 
ریو انجام شــود. IOC برای افزایــش انعطاف پذیری جنبش  
المپیــک این امکان را به مســئولان  المپیک توکیو 2020 
داده است تا رشته             ها          ی ورزشی جدیدی را به برنامه  المپیک 
اضافه کنند. در صورتی که این پنج رشته ورزشی به  المپیک 
افزوده شوند، 18 مسابقه و 474 ورزشکار به برنامه  المپیک 

می پیوندند.

حمایت IOC از افزوده شدن 5 ورزش به المپیک توکیو

*هادی رضایی، سرمربی تیم ملی والیبال نشسته از ورود تیم ملی آلمان به ایران برای برگزاری اردوی مشترک 
با ملی پوشان کشورمان خبر داد و گفت: ملی پوشان کشورمان برای برگزاری یازدهمین مرحله تمرینات 20 خرداد 

ماه وارد تهران می شوند و تمرینات آنها از 21 خرداد به مدت شش روز آغاز خواهد شد.
*گزینه های هدایت تیم ملی شــطرنج آقایان مشخص شدند.مسئولان فدراسیون شطرنج در نظر دارند برای ماه های آینده و 
مسابقات پیش رو با دو گزینه خارجی مذاکره کنند؛ بر این اساس ایوان سوکولف هلندی که اصلیتی یوگسلاو دارد و الکسی 

دیری اف از روسیه مربیانی هستند که شطرنجی ها به دنبال عقد قرارداد با آنها هستند.

خواندنی از ورزش ایران

تبریز- خبرنگار کیهان:
وزیر کشور درجلســه اقتصاد مقاومتی 
آذربایجان شــرقی گفت: طرح مسکن مهر 
تصمیم غلطی نیست بلکه اجرای آن نادرست 

بود.
عبدالرضــا رحمانــی فضلی درتبریــز افزود: 
منابع داخلی ما پاســخگوی رســیدن به رشد 8 
درصدی نیســت و اگر بهره وری را بالاتر ببریم در 
نهایت می توانیم ســه درصد رشد کنیم و ناچاریم 

سرمایه گذار خارجی را جذب کنیم.
وی افزود: پاشــنه آشیل کشــورما موضوعات 
اقتصادی است و عموما شاخص های اقتصادی ما 
غیرقابل قبول است بنابراین اقتصاد مقاومتی یک 
ضرورت اســت که باید روی آن کار شــده و یک 
ریل گــذاری جدید برای مســیر اقتصاد مقاومتی 

انجام و به صورت جدی مشکلات پیگیری شود و 
از محافظه کاری خودداری کنیم.

رحمانــی گفت: برخــی از واحدهای تولیدی 
توجیــه اقتصادی نــدارد و رقابت پذیر نیســت و 
نباید از چنین واحدهایی حمایت شــود و هزینه 

اختصاص یابد. 
وی افزود: رهبرمعظم انقلاب اصل 44 را انقلابی 
در اقتصاد دانستند که به دلیل واگذاری ها و اجرای 
نادرست آن مشکلات فراوانی برای کشور ایجاد کرد.
وزیر کشــور در گفت وگو با خبرنگاران درباره 
انتخابــات اهر و هریس گفت: دلایل ابطال آراء در 
حوزه اهر و هریس هنوز به صورت مستند و قطعی 
ارائه نشده و در حد شنیده ها از طریق رسانه ها بوده 
و اگر ادعا می شــود در حوزه اجرا اشکالی بوده به 
عنوان رئیس انتخابات کاملا این موضوع را بررسی 

و رسیدگی می کنم.
وی در پاسخ به ســؤالی دیگر مبنی بر اینکه 
تجلیل از فرمانداران حوزه های انتخابیه اهر و هریس 
با توجه به اتهاماتی که به هیئت اجرایی زده می شود 
و با توجه به اینکه هیئت نظارت هم در همین حوزه، 
انتخابات را باطل کرده است، به نوعی برای تضاد با 
شورای نگهبان بود یا هدفی دیگر داشتید، گفت: 
اولا تجلیل تنها از این دو ســه فرماندار نبود و از 
مســئولان دست اندرکار اجرای انتخابات بوده و از 
همه تجلیل کردیم، در بحث دوم به عنوان هیئت 
اجرایی آمادگی داریم کاملا هرگونه شــبهه، ایراد 
و اشــکالی که در زمینه اجرا به حوزه اجرایی وارد 

می شود را پاسخگو باشیم.
وزیر کشــور ادامه داد: آمادگی داریم هر مدارک 
و مســتندات و قرائن و شــواهدی را مبنی بر اینکه 

دستگاه های اجرایی و عوامل اجرایی در مسیر انتخابات 
مداخله داشتند رسیدگی کنیم و تا امروز هیچ مدرک 
و مستنداتی دال بر دخالت نیروهای اجرایی و به هم 

زنندگی بی طرفی آنها به دست ما نرسیده است.
وی گفــت: در حوزه اهــر و هریس هم دلایل 
آن به صورت مستند و قطعی ارایه نشده و در حد 
شنیده ها از طریق رسانه ها بوده، اگر ادعا می شود 
که در حوزه اجرا اشــکالی بوده یا مداخله ای بوده 
به عنوان مســئول اجرا و رئیس انتخابات آمادگی 
دارم کاملا این موضوع را بررسی و رسیدگی کنم 
و اگر تخلفی صورت گرفته قطعا برخورد می شود.

رحمانی فضلی گفت: تا زمانی که چنین ادعایی 
به صورت مســتند ارائه نشــود و رسیدگی نباشد 
مدیران و مسئولان اجرایی را مبرا از هرگونه اتهام 

می دانم.

وزیر کشور: 

طرح مسکن مهر تصمیم غلطی نبود

نماینده مردم قم در مجلس شــورای 
اسلامی گفت: به نظر می آید عزم جدی برای 
عمل به مفاد الگوی جامع اقتصاد مقاومتی 

وجود ندارد.
حجت الاسلام مجتبی ذوالنور در گفت وگو با 
خبرنگار فارس در قم با اشاره به عملکرد ضعیف 
دولت در حوزه اقتصادی طی ســه سال گذشته 
گفت: متأسفانه دولت از ابتدای آغاز به کار خود 
برنامه جدی، مــدون و قابل اجرایی برای حوزه 
اقتصاد نداشــت و از سوی دیگر برداشت ما این 
اســت که عزم جدی برای عمل به مفاد الگوی 

جامع اقتصاد مقاومتی نیز وجود ندارد.
وی با بیان اینکه وقتی نتایج اقتصاد کشور را 
بررســی می کنیم به این نتیجه می رسیم که عزم 

جدی در راســتای اجرایی سازی اقتصاد مقاومتی 
در بدنه اجرایی کشور نیست، گفت: الگوی اقتصاد 
مقاومتی دارای ابعاد کاملا مشخصی همچون تمرکز 
بر تولیــد صادرات محور، کاهش واردات مصرفی، 
تقویت توانمندی های بومــی، دانش بنیان کردن 

اقتصاد، توسعه همکاری های منطقه ای و... است.
نماینده مردم قــم در مجلس بیان کرد:  اگر 
بخواهیم عملکرد دولت در این زمینه را بررسی 
کنیم مشاهده می کنیم که نتیجه ثمربخشی در 

این حوزه ها وجود نداشته است.
ذوالنور با تاکید بر اینکه دولت در شرایط فعلی 
باید پاسخگوی افکار عمومی در خصوص عملکرد 
اقتصادی خود باشــد، گفت: امیدواریم در سال 
پایانی حداقل تحولی در این زمینه صورت پذیرد.

نماینده مردم قم در مجلس:

بدنه اجرايی 
عزمی بر اجرای اقتصاد مقاومتی ندارد

تعداد 40 نفر از کارگران شرکت مهندسی 
و ساخت تأسیســات دریایی خرمشهر به 
علت متوقف شــدن فعالیت این شرکت از 

کار اخراج شدند.
به گــزارش خبرگزاری فارس از خرمشــهر، 
کارگران اخراج شده شرکت مهندسی و ساخت 
تأسیســات دریایی خرمشــهر به دلیل متوقف 
شدن فعالیت این شرکت دیروز مقابل فرمانداری 
خرمشــهر تجمع کردند و خواستار بازگشت به 

کار خود شدند.
یکی از کارگران اخراج شده گفت: در نخستین 
روز از مــاه مبارک رمضــان خانواده های زیادی 

شاهد بیکار شدن جوانانشان بودند که این نشانه 
بی تفاوتی مسئولان است و این در حالی است که 
مسئولان حتی یک بار به این شرکت سرنزده اند 
و خانواده های ما چه گناهی کرده اند که باید جور 

بیکاری ما را بکشند.
وی افزود: تنها ســه روز از کلام و فرمایشات 
رهبر معظم انقــلاب در خصوص کارگران بیکار 
گذشت ولی متأسفانه مسئولان نفت هیچ توجهی 

به دغدغه مقام معظم رهبری نکردند.
نماینده مردم خرمشــهر در مجلس شورای 
اســلامی با انتقاد از اخراج گســترده و تدریجی 
کارگران تأسیســات دریایی خرمشــهر به دلیل 

سیاســت های غلط در وزارت نفت گفت: اخراج 
40 کارگــر در اول مــاه رمضان منطبق بر کدام 

سیاست اقتصادی است؟!
عبدالله سامری اظهار کرد: شرکت مهندسی و 
ساخت تأسیسات دریایی که تا قبل از حضور زنگنه 
در وزارت نفت نان بیش از 4 هزار خرمشــهری 
را تأمین می کــرد روز به روز در حال تضعیف و 

نابودی است.
وی افزود: این شــرکت بــه صورت تدریجی 
در حــال کاهش و اخراج نیروهای خود اســت، 
نماینــده مردم خرمشــهر در مجلس شــورای 
اسلامی با انتقاد از سیاست های غلط موجود در 

وزارت نفت گفت: مهم ترین دلیل کاهش نیروها 
و رو به تعطیلی کشــیده شدن شرکت تأسیسات 
دریایی خرمشهر عدم دادن پروژه های جدید به 

این شرکت است.
سامری از رئیس جمهور درخواست کرد، برای 
رســیدگی به وضعیت این شــرکت دستور ویژه 
بدهد، زیرا خانواده های زیادی به واسطه کاهش 
فعالیت این شــرکت با مشــکل بیکاری مواجه 

خواهند شد.
وی افزود: انتظار داریم وزیر نفت با ســفر به 
خرمشهر و بررسی فعالیت این شرکت از تعطیلی 

این شرکت جلوگیری کند.

به علت توقف فعالیت شرکت تاسیسات دریایی خرمشهر صورت گرفت

اخراج 40 نفر از كارگران تاسیسات دريايی خرمشهر از كار

مدیرعامل شرکت پست ایران در سمنان 
افزایش  پستی  تعرفه های  امســال  گفت: 

نمی یابد.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما حسین 
مهری افــزود: تلاش می کنیم امســال به جای 
افزایش تعرفه با افزایش بهره  وری، مشکلات مالی 
را رفع کنیم تا برای ارائه خدمات پستی، هزینه ای 

بر مردم تحمیل نشود.
وی افزود: تعرفه های شــرکت پست پارسال 
هم در مقایسه با سال 93، فقط پنج و نیم درصد 

افزایش داشت.
مهری افزود: شرکت پست پارسال هفت هزار 
و 510 میلیارد ریال درآمد داشــت و بیشتر این 
درآمدها صرف معیشت و تامین رفاه کارکنان شد.
مدیرعامل شــرکت پست کشور همچنین از 
اجرای طــرح جی نف )G naf( در کشــور خبر 

داد و افزود: این طرح که شــامل به روز رســانی 
اطلاعات جغرافیایی اماکن اســت با فعالیت 17 
دســتگاه و تحقق کامل طرح دولت الکترونیک 

ارتباط مستقیم دارد.
مهری افزود: بر اساس این طرح تاکنون بیش از 
45 میلیون و 300 هزار مکان در کشور شناسایی 
شده که این رقم شامل 70 درصد اماکن روستایی 

و 100 درصد اماکن شهری است.
وی پیش بینی کرد: تا پایان امسال همه اماکن 
روستایی هم در قالب طرح جی نف شناسایی شود.
وی با بیان اینکه طرح جی نف در 470 هزار 
مکان شــهری و روستایی اســتان سمنان اجرا 
شده اســت افزود: با توجه به اینکه طرح دولت 
الکترونیک امسال در استان سمنان آزمایشی اجرا 
می شود، طرح جی نف می تواند در اجرای موفق 

دولت الکترونیک تاثیرگذار باشد.

مدیرعامل شرکت پست:

تعرفه های پستی 
امسال افزايش نمی يابد


